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Listy do Redakcji!

Sprawa była już zgłaszana 
wielokrotnie Straży Miejskiej 
ale ta interwencja nie pomo-
gła ani na moment. Sytuacja 
pogarsza się z dnia na dzień 
[...].

Rok temu parko-
wały tam mak-
symalnie 3 auta, 
obecnie około 
30-stu. 
Taka ilość samochodów nisz-
czy drogę wewnętrzną, która 
obecnie nie jest w najlepszym 
stanie oraz podjazdy właści-
cieli garaży. Główny wyjazd 
z kompleksu garaży na ulicę 
Młyńską jest tak zastawiony 
samochodami, że nie ma wi-
doczności dla wyjeżdżających 
kierowców. [...] 
Otwarty teren jest również 
przyjazny dla nastolatków, 

W krótkim czasie po prze-
prowadzce radość z nowe-
go miejsca zamieszkania 
została zniwelowana „bu-
dowlą“, która zagraża bez-
pieczeństwu i ułatwia ewen-

tualne włamanie. Strach 
w nocy zostawić uchylone 
okno.

Rozumiem doskonale ko-
nieczność pokonywania 

Można by też postawić tam 
bramę wjazdową na pilota 
lecz załatwienie czegokolwiek 
z właścicielami garaży lub w 
urzędach w Gliwicach gra-
niczy z cudem. Każdy tylko 
gada, narzeka, zwala winę na 
drugiego, udaje, że nie widzi 
co się dzieje. 

Z poważaniem,
Jarosław

Ciasno przy Młyńskiej

Jednym pomaga, innym 
szkodzi

Chciałbym zgłosić problem, który występuje codziennie przy 
ulicy Młyńskiej w Gliwicach. Właściciele garaży mają kłopot 
z wjechaniem i wyjechaniem ze swojego garażu. Główną przy-
czyną są samochody z całego województwa parkujące na pod-
jazdach lub na środku drogi.

Po przesiedleniu (z powodu budowy 
DTŚ) otrzymałem mieszkanie w do-
brej lokalizacji i na wysokim parte-
rze przy ul. Sztabu Powstańczego 
w Gliwicach. 
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przeszkód przez osoby nie-
pełnosprawne, lecz takie 
rozwiązanie jednym pomaga 
a dla drugich stwarza zagro-
żenie. 
W sąsiedniej klatce również 
istnieje taki podjazd, lecz 
jego konstrukcja nie budzi 
zastrzeżeń, pomijam fakt, że 
koszty na pewno były zdecy-
dowanie niższe. 

Pozdrawiam, 
Bogumił

którzy malują ściany i bramy 
garaży, piją alkohol i rozbijają 
butelki.[...]

Moim zdaniem trzeba tam 
postawić znak zakazu parko-
wania i wyprowadzania psów 
oraz lustro przy wyjeździe z 
kompleksu garaży. Policja i 
Straż Miejska mogłaby patro-
lować ten teren chociaż raz 
dziennie. 


